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V létě z našich řad navždy odešel pan Jaroslav Novotný, 
člověk velice pracovitý, který při svém zaměstnání ještě stihl 
provozovat malé hospodářství. Byl vždy starostlivým tatínkem 
pro své tři děti a také velice potřebným členem sboru 
dobrovolných hasičů. I když mezi námi již není, vzpomínky na 
něho zůstávají. 
 

Vzpomeňme i na rodilého Peřimováka, pana Bohuslava 
Janatu, který zemřel v nedožitých 98 letech. Ačkoliv žil 
v posledních letech v Praze, byl duší s námi v naší vesnici. 
Každým rokem o pouti se zde setkával se svými známými a 
sousedy. Často vzpomínal na své dětství prožité v Peřimově a 
pro svoji veselou povahu se natrvalo zapsal do našich srdcí a 

myslí. Vždyť jeho průpovídku „Chaso, já jsem s vámi tak rád!“ jsme slýchávali častokrát. 
 

B. Holubcová 
 

Peřimov na internetu                      
Internet je nekonečnou zásobárnou informací, takto vypadá Peřimov z ptačí perspektivy...  
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Nově zastřešený parket u Klubu  

 
Vážení a milí spoluobčané, 
 

přicházíme k Vám se Zpravodajem v čase, kdy se rychle blíží konec roku. 
Letošní rok začala naše obec vypracovávat územní plán, který by měl být dokončen v roce 

2010. První část nazvaná „Průzkumy a rozbory“, skončila na jaře a nyní probíhá druhá část - 
„Koncept územního plánu Peřimova“. Požadavky občanů byly zakresleny do mapy a pan 
architekt Holub nyní připravuje koncept, který by měl být projednaný na veřejné schůzi 
v prosinci. 

Druhou větší akcí byla stavba přístřešku u klubovny. Provedení je zdařilou prací firmy 
Semstav Semily, dřevěná konstrukce je opravdu krásná. Při prvním uvedení do provozu o 
peřimovském posvícení zde zatančil soubor „Mažoretů“ z Hořic v Podrkonoší. Na sále pak 
vystoupilo kouzelnické trio z Železného Brodu a nakonec všem zazpívali sourozenci Lukšovi. 
Všichni přítomní strávili příjemné posvícenské sobotní odpoledne s posvícenskými koláči a 
kávou. 

Na jaře byla zakoupena sekačka a tak byl prostor před školou a kolem klubovny opravdu 
vzorně udržovaný díky panu J. Jiřištovi, který byl přes letní období obecním zaměstnancem 
částečně hrazeným z evropského fondu vytvořených pracovních míst. 



Během roku bylo zakončeno ještě několik drobných akcí – přeložení vodovodní přípojky, 
která vedla po stavební parcele pana Zapadla, svedení vody do kanalizace, aby nedocházelo 
k zaplavování parcely pana Bobka, vyhloubení příkopu v celé délce nad novou zástavbou 
k zachycení přívalových vod aj. 

Na rok 2010 je na dvou místech projekčně připravována regulace potoka. Větší úsek je trasa 
od pana Duky po klubovnu a druhý u Křížků po Kurfiřtovy. Z důvodu vymílání břehů jsou obě 
akce velice potřebné a doufáme, že budou provedeny. Až do stavebního povolení byly totiž 
připraveny již v roce 1989, tehdy se však nenašel investor. Nyní by jím byla vodohospodářská 
společnost Liberec. 

Začátkem příštího roku Vás všechny pozveme do Klubu na zhlédnutí prvních čtyř ročníků 
letní a zimní Peřimovské desítky. Díky panu Fejklovi, který vše nafilmoval a nechal upravit, je tak 
zachyceno mnoho osobností Peřimova, které mezi námi bohužel již nejsou. 

A nyní Vás chci za obecní zastupitelstvo pozvat na veřejné zasedání, které bude poslední 
pátek v listopadu. Určitě přijďte do Klubu také na Mikuláše, kdy každé dítě dostane balíček. 
Jediným sponzorem je pan Jirouš, čp. 106, který věnoval na dětské akce 8 tisíc Kč. Velice 
děkujeme. A to již jistě bude před školou svítit vánoční stromeček. 

Další pozvání je na pásmo koled, které bude těsně před Vánocemi v podání tří sourozenců 
Lukšových, Kristýnky Holcové a za doprovodu Lukáše Hrubého. Přijďte se potěšit a vánočně 
naladit, jejich zpívání se příjemně poslouchá. 

A pak již jste všichni zváni do Klubu na Silvestra. S sebou si můžete vzít dobré hamání a 
samozřejmě dobrou náladu. 

Na konci svého povídání chci poděkovat všem, kteří během roku pomáhali zpříjemňovat život 
v naší krásné vesničce. Díky všem, kteří se podílejí na akcích pracovních, kulturních či zachycují 
současné dění pro generace příští. 

Jsme v období, kdy zejména děti počítají, kolik dnů zbývá do příchodu nejkrásnějších svátků 
v roce. Přeji Vám všem krásné vánoční svátky prožité v klidu svých rodin a ať Vám sváteční 
pohoda vydrží i do dnů všedních roku příštího. K tomu Vám všem přeji pevné zdraví. 
 

B. Holubcová, starostka obce 
 

Oznámení                           
 

Srdečně zveme všechny občany i rekreanty na  

veřejné zasedání zastupitelstva obce, 
které se uskuteční  

v pátek 28. 11. 2008 od 19 hodin v hostinci V Klubu. 
Na programu je projednání územního plánu obce. 

 

 
 

Mikuláš s andělem a čertem  
přijdou do Klubu 6. prosince.  

Všechny rodiče s dětmi zveme k příjemnému posezení,  
začátek v 15 hod. 

 
 

Drazí spoluobčané, přátelé!  
Dovolte mi jménem Peřimovského kvarteta Vás co nejsrdečněji pozvat na předvánoční 

koncert, který se uskuteční v neděli 21. 12. 2008 v místním hostinci od 16 hodin. Doufáme, že 
společně prožijeme pěkné předvánoční chvíle u krásných českých koled, které si společně 
zazpíváme a s kterými se pěkně naladíme na Vánoce. Je to i možnost, jak takové "předvánoce" 
prožít spolu jako peřimovská rodina! Moc rádi vzpomínáme na pěkné společné chvíle při 
peřimovském posvícení 4. října. Těšíme se na "koledovanou":-) a přejeme Vám krásné prožití doby 
adventní! 

Za Peřimovské kvarteto  
Jenda Lukeš 

 
Zároveň Vás všechny zveme 26. 12. na sv. Štěpána do mříčenského kostela, kde bychom 

také chtěli s našimi hosty od 17 hod. zpřijemnit vánoční náladu naším vystoupením.  

Naše pěkná malebná vesnička se pomaličku ztrácí v zarostlý les, do kterého se 
stahuje převážně srnčí zvěř. Už několikrát se stalo, že zde byla zvěř usmrcena 
nebo zraněna. Proto bychom chtěli poprosit občany, aby zbytečnou buřeň a 
křoviska kolem potoka vyřezali a obec tak prosvětlili. Myslivci by si přáli, aby zvěř 
nebyla přikrmována a zamezilo se tak úhynu zvěře. 

Václav Janoušek 
 

Volby 2008                          
 

Ve dnech 17. – 18. listopadu proběhly v celé ČR s výjimkou Prahy volby do zastupitelstev 
krajů. K urnám se tentokrát dostavilo téměř 44% voličů, což představuje výrazný nárůst oproti 
volbám v roce 2004, kdy přišla hlasovat pouze třetina voličů. Jaké tedy byly výsledky 
v Peřimově? 
 

Celkový počet osob oprávněných hlasovat: 169 
Celkový počet voličů: 74 
Celkový počet odevzdaných platných hlasů: 73 
 

1. ODS 16 hlasy 21,91 % 
2. ČSSD 14 hlasů 19,17 % 
3. KSČM 10 hlasů 13,69 % 
4. Koalice pro Liberecký kraj 9 hlasů 12,32 % 
5. - 6. Starostové pro Liberecký kraj 7 hlasů 9,58 % 
5. - 6. NÁRODNÍ SOCIALISTÉ A ROZUMNÍ 7 hlasů 9,58 % 
7. - 8. Strana zelených 4 hlasy 5,47 % 
7. - 8. Volte Pr.Blok-www.cibulka.net 4 hlasy 5,47 % 
9. Děln.str.-zrušení popl.ve zdr. 2 hlasy 2,73 % 
Ostatní strany nezískaly žádný hlas. 

ODS si tedy i v letošních volbách udržela v Peřimově první příčku, ale pouze velice těsně, 
oproti výsledkům z roku 2004 ztratila šest hlasů. Na druhou příčku se posunula celkově vítězná 
ČSSD, která naopak získala o 5 hlasů víc. Přibližně stabilní podporu si udržela KDU-ČSL 
kandidující letos v koalici pro Liberecký kraj, ale do krajského zastupitelstva se nedostala ani 
tentokrát. Komunisté posílili o šest hlasů. Za zmínku stojí poměrně velká podpora regionálního 
seskupení Starostů pro Liberecký kraj a také Národních socialistů, za které kandidoval 
Ing. V. Jiřišta. Celkově lze tedy říct, že v letošních volbách posílila u nás i na celostátní úrovni 
zejména levice. 

 
 

Volební komise 2008     


